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Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 
ktoré sa konalo dňa 13.12.2022 v RKD  v Sučanoch 

 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 06.12.2022. Uskutočnilo 
sa v sále Robotníckeho kultúrneho domu so stretnutím pozvaných o 16,00 hod. s vyčlenením 
priestoru pre verejnosť o 17,40 hod. 
 

 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 
1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.    Mgr. Eva Belicová    -   prednostka obecného úradu  
3.         Mgr. Radoslav Olašák  -   hlavný kontrolór obce 
 
P o s l a n c i :     
1. JUDr. Mgr. Peter Belica    
2. Milan Cuna      
3. Mgr. Veronika Ďaďová     
4. Martin Giert      
5. MUDr. Richard Koyš     
6. Mgr. Róbert Kováč     
7. Peter Krčula      
8. Ľubomír Kyselica    
9. Miroslav Mihálik     
10. Ing. Peter Pohl      
11. Mgr. Lenka Žuchová  
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
H o s t i a :   
 - viď prezenčná listina 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
  

Program:  
 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OZ 
5. Správa z vykonaných kontrol 
6. Návrh VZN č. ...../2022 o záväzných častiach územného plánu obce Sučany  
7. Návrh VZN obce Sučany č. ...../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 

2/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
8. Návrh Dodatku č. 5 k Zásadám hospodárenia s majetkom Obce Sučany 
9. Návrh VZN č .... /2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN Obce Sučany č. 6/2015 o 

poskytovaní dotácií  
10. Návrh VZN č .... /2022 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení 
školského stravovania  

11. Návrh VZN č. /2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 4/2020 o určení 
výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa v materskej škole, žiaka 
v školskom zariadení a potenciálneho stravníka v zariadeniach školského stravovania  

12. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Sučany 1. polrok 2023 
13. Návrh plánu činnosti obecného zastupiteľstva na r. 2023 
14. Návrh Komunitného plánu sociálnych služieb na r. 2023-2030 
15. Súdne konania s Ing. Miroslavom Stanovským 
16. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na 

nehnuteľný majetok obce 
17. Projekty a realizácie investičných zámerov v obci (chodníky, stacionár, vozidlo 

opatrovateľská služba ai.) 
18. Zmena rozpočtu obce na rok 2022 
19. Zmena rozpočtu obce na rok 2023  
20. Voľba členov rady MŠ a ZŠ 
21. Povolenia splátok dlhu 
22. Správy z komisií OZ 
23. Rôzne 
24. Interpelácie 
25. Záver 

 
 

 

 

 

 
 
 
 
 



 
  

Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý 
privítal prítomných poslancov (p. Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. 
Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. 
Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová). 
Ospravedlnil JUDr. Mgr. Petra Belicu, ktorý sa dostaví neskôr. Skonštatoval, že obecné 
zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
Program zasadnutia obdržali prítomní v elektronickej podobe, pozvánka bola zverejnená na 
centrálnej úradnej elektronickej tabuli, web-stránke obce,  úradnej tabuli a v miestnom 
rozhlase. 
 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú.  
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch prijalo uznesenie, ktorým berie na vedomie, že za 
zapisovateľku bola určená p. Viera Jašeková 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mgr. Róbert Kováč, p. Ľubomír Kyselica. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
členov návrhovej komisie : Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica: 
Za: 8 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Peter Krčula,   
Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč) 
 
Za overovateľov boli navrhnutí: Mgr. Lenka Žuchová, p. Milan Cuna. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
overovateľov zápisnice: Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna: 
 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Lenka Žuchová, p. Milan Cuna) 
 
Schválenie programu 
 
p. starosta skonštatoval, že program rokovania obecného zastupiteľstva bol prítomným 
zaslaný elektronicky, zverejnený na web-ovom sídle obce, úradnej tabuli obce a Centrálnej 
elektronickej úradnej tabuli. Požiadal o schválenie predloženého programu. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
I. prerokovalo program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v 
pozvánke  
II. schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v 

pozvánke  
 



 
  

 
Za: 10 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
p. starosta sa opýtal, či má niekto pripomienky, návrhy na zmenu programu. Nakoľko nikto z 
prítomných nepripomienkoval predložený program, rokovanie pokračovalo podľa 
schváleného predloženého programu.  
 
Správa o plnení uznesení OZ 
 
p. prednostka informovala, že uznesenie č. 102/2022 prijaté na zasadnutí obecného 
zastupiteľstva dňa 24.10.2022 bolo splnené čiastočne. Kúpna zmluva bola uzatvorená, návrh 
na vklad do katastra nehnuteľností nebol podaný, nakoľko kúpna cena nebola zaplatená. 
Kupujúci, Roman Cicko a Božena Toráčová, podali žiadosť o splátkový kalendár s návrhom 
splátok po 50 € mesačne, s čím p. starosta bude súhlasiť v zmysle zásad o hospodárení s 
majetkom obce. Po splatení kúpnej ceny bude podaný návrh na vklad do katastra 
nehnuteľností. 
Ostatné uznesenia z uvedeného zasadnutia obecného zastupiteľstva sú splnené.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým  
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch berie na vedomie Správu z plnenia uznesení obecného 
zastupiteľstva 
Za: 10 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Mgr. Peter Belica.  
 
Správa z vykonaných kontrol 
 
Mgr. Radoslav Olašák predložil vypracovanú správu o kontrole výberu dane z ubytovania v 
roku 2021 v súlade s ustanovením zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Uvedená 
správa bola prítomným zaslaná v materiáloch pre poslancov obecného zastupiteľstva.  
 
Diskusia: Mgr. Lenka Žuchová 
 
Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že v predloženej správe jej chýbajú konkrétne čísla. S hlavným 
kontrolórom sa dohodli, že k uvedenému sa stretnú mimo rokovania obecného zastupiteľstva.  
 
p. Ľubomír Kyselica požiadal o následné preposlanie informácie všetkým poslancom 
obecného zastupiteľstva. 
 



 
  

Mgr. Radoslav Olašák uviedol, že je viazaný mlčanlivosťou niektorých údajov vzhľadom k 
tomu, že prebieha online prenos zasadnutí obecného zastupiteľstva.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch berie na 
vedomie Správu z kontroly výberu dane z ubytovania v roku 2021 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. 
Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. 
Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh VZN č. ...../2022 o záväzných častiach územného plánu obce Sučany  
 
p. starosta informoval, že obecné zastupiteľstvo v Sučanoch prijalo dňa 24.10.2022 uznesenie 
č. 101/2022, ktorým: 
„Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. Prerokovalo 
Územný plán obce Sučany 
II. Konštatuje 
že Územný plán obce Sučany (UPN-O) bol vypracovaný a prerokovaný v súlade s § 22 
zákona č. 50/1976 Zb. v znení neskorších predpisov o územnom plánovaní a stavebnom 
poriadku, a že v súlade s § 25 ods. 2 zákona č 50/1976 Zb. v znení neskorších predpisov 
o územnom plánovaní a stavebnom poriadku bol kladne posúdený Okresným úradom Žilina, 
odbor výstavby a bytovej politiky, oddelenie územného plánovania (OU ZA) listom č. OU- 
ZA-OVBP1-2022/040358-007 zo dňa 06.10.2022, v ktorom OU ZA súhlasí s predloženým 
návrhom UPN-O a schvaľuje Územný plán obce Sučany (UPN-O) s tým, že týmto stráca 
platnosť pre vymedzené katastrálne územie obce Sučany Územný plán obce Sučany 
schválený uznesením obecného zastupiteľstva v Sučanoch č. 19/2005 zo dňa 10.08.2005, 
ktorým bol schválený Územný plán obce Sučany. 
III. Oznamuje 
že pripomienky doručené v priebehu pripomienkovania k UPN-O Sučany spolu so 
stanoviskom obstarávateľa tvoria prílohu UPN-O Sučany 
IV. Žiada 
starostu obce zabezpečiť dôsledné sledovanie a usmerňovanie všetkých činností pri 
aktivitách a investičných zámeroch vo vymedzenom území v súlade so schváleným územným 
plánom obce Sučany.“ 
 
p. starosta uviedol, že Návrh VZN o záväzných častiach územného plánu obce Sučany bol 
zverejnený na úradnej tabuli obce, web-ovom sídle obce, Centrálnej elektronickej úradnej 
tabuli a prerokovaný jednotlivými komisiami.  
 
Ing. Peter Pohl informoval, že stavebná komisia prerokovala návrh všeobecne záväzného 
nariadenia s tým, že ho doporučuje schváliť.  
 
Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že ekonomická komisia vzhľadom k zameraniu komisie vzala 
na vedomie stanovisko stavebnej komisie.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
A/    Schvaľuje Územný plán obce Sučany (UPN-O) 



 
  

B/   Ruší VZN č.02/2005 zo dňa 24.8.2005, ktorým bola vyhlásená záväzná časť ÚPN 
O Sučany, Spracovateľ dokumentácie - Ing. arch. Peter Nezval a  Ing. arch. Róbert Toman 
a následné zmeny a doplnky:   

- ÚPN O Sučany  - doplnok č.1 - Priemysel (Ing. arch. Peter Nezval a  Ing. arch. Róbert 
Toman, 08/2006) , záväzná časť schválená Obecným zastupiteľstvom č. uznesenia 
29/2006 zo dňa 20.11.2006 

- ÚPN O Sučany  - doplnok č.2 - Prefa (Ing. arch. Peter Nezval, 10/2007) , záväzná časť 
schválená Obecným zastupiteľstvom č. uznesenia 36/2008 zo dňa   12.03.2008 

- ÚPN O Sučany  - doplnok č.3 – IBV Hrabiny (Ing. arch. Peter Nezval, 06/2009), 
záväzná časť schválená Obecným zastupiteľstvom č. uznesenia 08/2009 zo dňa 
28.10.2009 

- ÚPN O Sučany  - doplnok č4  - Záhumnie (Ing. arch. Peter Nezval, 08/2010) , záväzná 
časť schválená Obecným zastupiteľstvom č. uznesenia   6/2010 zo dňa   23.11.2010 

C/   Vyhlasuje Všeobecne záväzné nariadenie č. 8/2022 o záväzných častiach územného 
plánu obce Sučany 
D/   Upovedomuje, že Územný plán obce Sučany je uložený: 

- v obci Sučany  – ako orgáne územného plánovania  – na  Obecnom úrade  
- na stavebnom úrade   
- na Okresnom úrade v Žiline, odbor výstavby a bytovej politiky 

Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. 
Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. 
Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh VZN obce Sučany č. ...../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 
2/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
 
p. starosta povedal, že návrh všeobecne záväzného nariadenia bol zverejnený na úradnej 
tabuli obce, web-ovom sídle obce, Centrálnej elektronickej úradnej tabuli a prerokovaný 
jednotlivými komisiami. K uvedenému návrhu podal p. Ján Šteuček pripomienku, že občan, 
ktorý produkuje najmenej odpadu, zaplatí o 0,45 €/l odpadu viac. 
 
p. Peter Krčula uviedol, že k uvedenému návrhu komisia životného prostredia a verejného 
poriadku neodporúča prijať uvedený návrh VZN. Komisia vzhľadom k avizovanému nárastu 
cien od firmy Brantner Fatra na rok 2023 na zmesový komunálny odpad a objemný odpad o 
cca 55 % odporučila OZ požiadať starostu obce o zvolanie stretnutia všetkých starostov miest 
a obcí, ktorí sú zainteresovaní na obchodných vzťahoch s firmou Brantner Fatra, a ktorým tak 
isto boli navýšené náklady na zber komunálneho odpadu. Komisia navrhuje osloviť písomnou 
alebo osobnou formou firmu Brantner Fatra a požiadať ich o prehodnotenie tak vysokého 
navýšenia cien a úpravou týchto cien.  
 
p. starosta uviedol, že je potrebné si uvedomiť, že ide o zosúladenie všeobecne záväzného 
nariadenia so zákonom č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady. V prípade, že VZN nebude schválené, bude 
problém zabezpečiť vývoz odpadu a nastaviť ceny. Od 1.1.2024 bude povinné triedenie 
odpadu, aby odpad išiel na skládky vytriedený. 
V čase zasadnutia komisie životného prostredia zvolal stretnutie starostov Turca, na ktorom sa 
zaoberali odpadmi, zvyšovaním cien energií, valným zhromaždením Turvodu a menovaním 
členov rady ZMOT-u. Je problém, ak vo verejnom obstarávaní energií sa prihlási jeden, v 



 
  

prípade odpadu nikto. V prípade, že sa prihlási niekto mimo okresu do verejného 
obstarávania, cenu za odvoz odpadu sa navyšujú o PHM.    
Uviedol, že je zodpovedný za vývoz odpadu. Starostovia a primátori boli pred Úradom vlády, 
2300 starostov a primátorov cez ZMOS riešilo pripomienky a návrhy na riešenie, čo je 
zachytené v uzneseniach ZMOS-u, došlo k posunu účinnosti zákona ako aj riešeniu cien 
energií.  
 
Diskusia: p. Kyselica, Mgr. Žuchová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Peter Belica 
 
p. Kyselica uviedol, že nebol prítomný na zasadnutí komisie. Išlo o to, aby starostovia obcí 
išli vyjednať na Brantneri lepšie podmienky, no takto to asi v tomto prípade nefunguje. Z 
Liptovského Mikuláša, Ružomberka sa spoločnosti zaoberajúce likvidáciou odpadu do 
verejnej súťaže neprihlásili, i keď to nie je ďaleko, náklady by neboli lepšie ako v Brantneri.  
Opýtal sa, čo by obec robila v prípade, že by sa nikto neprihlásil. Obec bude musieť prijať 
ponuku Brantneru. Na základe pripomienky p. Šteučeka odporučil občanom podávať žiadosti 
o úľavu. Obec by nemala doplácať na odvoz komunálneho odpadu. Robili sa prepočty, systém 
nebude spravodlivý, kým sa nebude vážiť odpad.  
 
p. Krčula povedal, že to nikdy neskončí, kým spol. Brantner má monopol. 
 
p. starosta povedal, že obec išla cestou verejného obstarávania. Obálky sa otvárajú 
16.12.2022, môže vyhrať aj niekto iný. 
 
p. Krčula uviedol, že PhDr. Miloš Bella na komisii životného prostredia navrhol zakúpenie 
staršieho vlastného automobilu na odvoz komunálneho odpadu. 
 
p. starosta povedal, že je potrebné brať do úvahy vstupné náklady na vozidlo, vyškoliť 
personál a taktiež kde sa odpad vyvezie na skládku. 
 
p. Kyselica skonštatoval, že prevádzkovať takýmto spôsobom vývoz odpadu je v obci 
nereálny. 
 
p. Krčula uviedol, že komunálny odpad z Liptovského Mikuláša sa vyváža do Martina.  
 
Mgr. Žuchová uviedla, že ekonomická komisia odporúča návrh VZN schváliť. Stav nie je 
ideálny, schválil sa množstevný zber. Je potrebné zosúladiť VZN s platnou legislatívou – 
nemôže byť paušál a rôzne ceny. Je avízované zvyšovanie cien, obec nemôže doplácať a je 
povinná zo zákona vyberať poplatky. Jedná sa o prechodný stav, nakoľko od r. 2024 sa 
zavádza triedenie a od r. 2025 sa prejde na váženie odpadu. VZN, ktoré sa schváli na tomto 
zasadnutí, bude platné jeden rok. Dodala, že i keď to nie je ideálne, je to dočasné riešenie. Pán 
Šteuček upozornil na nerovnosť poplatku, čo si technicky všimol aj p. Kornuta na zasadnutí 
komisie životného prostredia a verejného poriadku.  
 
Mgr. Kováč uviedol, že ešte bude nutné zvyšovanie cien tak, aby čo najmenej zasiahlo 
občanov a je za prijatie VZN. 
 
p. starosta dodal, že aj zberová spoločnosť sa musí na takéto zmeny prichystať.  
 



 
  

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že návrh p. Krčulu nie je dôvodom na neprijatie všeobecne 
záväzného nariadenia.  
 
p. prednostka dodala, že nie všetkým občanom stúpnu poplatky v prípade schválenia VZN. 
Vo VZN nemohol byť zahrnutý 11 € paušál i sadzba, ale je navrhnutá len sadzba poplatku.  
Tým pádom narástli poplatky pre domácnosti s jednou osobou a menším počtom ľudí a klesli 
domácnosti s väčším počtom ľudí. Na zmiernenie dopadu  tvrdosti všeobecne záväzného 
nariadenia za účelom zmiernenia poplatku pre menejpočetné domácnosti je navrhnutá úprava 
Zásad hospodárenia s majetkom obce. V prípade neschválenia dodatku VZN ostane v 
platnosti pôvodné všeobecne záväzné nariadenie, ktoré nie je v súlade so zákonom.  
Čo sa týka myšlienky zakúpenia vozidla na odvoz komunálneho odpadu, kúpa vozidla je to 
najmenej. Ťažšou otázkou vývoz odpadu na skládku, kde je podmienkou vytriedenosť 
odpadu. Túto podmienku nevedia splniť ani odpadové spoločnosti, nedokáže ju splniť ani 
obec. 
 
Hlasovanie obecného zastupiteľstva obce Sučany, ktorým sa 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch sa uznieslo na  
VZN obce Sučany č. 9/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2012 o 
miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. 
Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, 
Mgr. Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Peter Krčula) 
 
Návrh Dodatku č. 5 k Zásadám hospodárenia s majetkom Obce Sučany 
 
p. starosta informoval, že v zmysle zákona nie je možné upraviť možnosť občanov požiadať 
o zľavu z poplatku za KO vo VZN č. 2/2012, preto obec upravuje zľavy k poplatku za KO (vo 
forme zmiernenia tvrdosti práve prijatého VZN) v Dodatku č. 5 k Zásadám hospodárenia s 
majetkom Obce Sučany. Následne otvoril diskusiu k danému návrhu.  
 
p. Krčula skonštatoval, že komisia životného prostredia a verejného poriadku odporúča 
schváliť obecnému zastupiteľstvu dodatok k Zásadám hospodárenia. 
 
Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že ekonomická komisia taktiež odporúča dodatok k zásadám 
hospodárenia schváliť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
Dodatok č. 5 k Zásadám hospodárenia s majetkom Obce Sučany doplnený o pripomienku z 
Komisie ŽP a VP: zľava 100%  novonarodeným deťom v roku narodenia a zľava 50% z 
ročného poplatku neobývaným domom v obci (chalupy) s vývozom smetnej nádoby.  

Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. 
Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. 
Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 



 
  

 
Návrh VZN č .... /2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN Obce Sučany č. 6/2015 o 
poskytovaní dotácií  
 
p. starosta uviedol, že rodič dá čestné prehlásenie, kde vyberie Centrum voľného času, ktoré 
chce aby dieťa navštevovalo.  
 
Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že ak dieťa navštevovalo viac Centier voľného času, rozdelil sa 
príspevok pomerne jednotlivým Centrám voľného času. Po zmene VZN sa príspevok 
prerozdelí na základe čestného vyhlásenia rodiča. 
 
p. Kyselica sa opýtal, že na mieste je aj otázka, či aj dieťa krúžky navštevuje.  
 
p. starosta povedal, že poslanci predchádzajúceho obecného zastupiteľstva sa otázkou 
zaoberali, zisťovali prítomnosť žiakov na krúžkoch CVČ. Počty prítomných detí nikdy 
nesedeli s počtom nahlásených detí. 
 
p. prednostka uviedla, že ide o CVČ nielen na území obce Sučany. Zákon hovorí, že CVČ na 
území obce musia dostať toľko, koľko financií dostane obec od štátu. CVČ na území mesta 
Martin zákon nereguluje, deje sa to na rovnakej báze. Obec dostane rovnakú dotáciu cez 
podielové dane na CVČ na území obce i mimo územie obce.  
Ozvali sa CVČ mimo územia obce, ktoré žiadajú také isté financie ako dostanú v meste 
Martin. Doteraz sa peniaze prerozdeľovali podľa frekvencie krúžkov.  
Je na rodičovi, ktoré CVČ si vyberie pre svoje dieťa. Obec dostane od štátu peniaze na 
sučianske dieťa podľa údajov v čestnom prehlásení vyplnenému k 15.9. príslušného roka, 
odosiela sa to štátu a podľa počtu detí dostáva obec peniaze od štátu v podielových daniach. 
Tie by mala obec posunúť ďalej jednotlivým CVČ. 
 
p. starosta dodal, že predmetom dodatku je, že v bode A) sa dopĺňa znenie prílohy č. 3 VZN o 
nasledovný text: „.....a čestné vyhlásenie rodiča žiaka pre zber údajov príslušného CVČ 
nachádzajúceho sa mimo územia obce Sučany.“ 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
sa uznieslo na VZN č. 10 /2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN Obce Sučany č. 6/2015 o 
poskytovaní dotácií 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. 
Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. 
Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh VZN č .... /2022 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení 
školského stravovania  
p. starosta informoval, že obci bol dňa 7.9.2022 doručený návrh na navýšenie poplatku za 
pobyt dieťaťa v materskej škole zo 14 € na 16 € z dôvodu zvýšenia prevádzkových nákladov 
na materskú škôlku. Uvedené prerokovala aj rada materskej škôlky. 



 
  

Dňa 6.9.2022 bol doručený návrh navýšenia poplatku v ŠKD z 10 € na 18 €. Uvedené 
prerokovala rada ZŠ, návrh bol prerokovaný jednotlivými komisiami.  
 
Mgr. Žuchová uviedla, že ekonomická komisia návrh prerokovala. Pán Mihálik navrhol 
rozdeliť poplatok podľa toho, či deti chodia len ráno, len poobede alebo ráno aj poobede.  
Nakoľko komisia k uvedenému návrhu nemala potrebné podklady k rozdeleniu poplatku, 
odporučila tento návrh vopred prerokovať Radou školy. 
Komisia sa zaoberala poplatkom vo výške 15 €. 
 
p. starosta povedal, že vo VZN je zavrhnutá zmena navýšenia pásma pre školské jedálne 
vyplývajúca zo zákona, na základe nového usmernenia Ministerstva školstva, vedy a výskumu 
sa ceny v pásme 3 navýšili.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
sa uznieslo na VZN č. 11 /2022 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o 
výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení 
školského stravovania 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. 
Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. 
Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh VZN č. /2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 4/2020 o určení 
výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa v materskej škole, žiaka v 
školskom zariadení a potenciálneho stravníka v zariadeniach školského stravovania  
 
p. starosta uviedol, že návrh VZN bol prítomným zaslaný v materiáloch pre rokovanie.  
 
Mgr. Žuchová uviedla, že ekonomická komisia uviedla, že koeficienty sú dané Ministerstvom 
školstva podľa počtu žiakov, komisia odporúča VZN schváliť. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  

sa uznieslo na VZN č. 12/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 4/2020 o 
určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa v materskej škole, žiaka 
v školskom zariadení a potenciálneho stravníka v zariadeniach školského stravovania  

Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. 
Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. 
Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Sučany 1. polrok 2023 
 
Mgr. Olašák uviedol, že návrh plánu kontrol bol prítomným predložený v materiáloch pre 



 
  

rokovanie obecného zastupiteľstva. 
 
Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že ekonomická komisia vzniesla pripomienku na doplnenie 
plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 o kontrolu poskytnutých dotácií za rok 2022 a 
kontrolu výdavkov na kultúrne akcie za rok 2022, bolo by vhodné spracovať to do doby 
schvaľovania dotácií.  
 
Mgr. Olašák, hlavný kontrolór uviedol, že do budúcna takéto požiadavky by bolo vhodné 
prekonzultovať vopred. tento rok bola vykonaná kontrola dotácií, prebieha kontrola 
vyúčtovania dotácií. V správe ohľadom výberu dane z ubytovania boli použité právne 
predpisy s uvedením, koľkokrát boli novelizované.  
 
Mgr. Žuchová uviedla, že tieto dve kontroly sú v rámci kompetencií hlavného kontrolóra. 
Opýtala sa, aké obdobie hlavný kontrolór kontroluje.  
 
Mgr. Olašák odpovedal, že kontroluje r. 2021 od podania žiadosti o poskytnutie dotácie, 
následne druhú časť – vyúčtovanie poskytnutej dotácie.  
 
Mgr. Žuchová požiadala o vykonanie takejto kontroly za r. 2022, aby poslanci obecného 
zastupiteľstva mali podklady o čerpaní dotácií k schvaľovaniu dotácií pre rok 2023. V 
prípade, že vykonanie kontroly je časovo náročnejšie, je možné argumentovať tým, prečo 
kontrola nebola vykonaná. Dodala, že vzhľadom k 15-dňovej lehote na zverejnenie si vie 
zverejnené informácie pozrieť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. schvaľuje  
Pripomienku ekonomicko-legislatívnej komisie na doplnenie plánu kontrolnej činnosti na I. 
polrok 2023 o kontrolu poskytnutých dotácií za rok 2022 a kontrolu výdavkov na kultúrne 
akcie za rok 2022 
Za: 9 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert,  Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová) 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
II. schvaľuje 
Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 s pripomienkou ekonomicko-legislatívnej komisie 
podľa bodu 1 
Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna,  Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Veronika Ďaďová) 
 
Návrh plánu činnosti obecného zastupiteľstva na r. 2023 
 
p. starosta skonštatoval, že materiál bol prítomným zaslaný v materiáloch na rokovanie 
obecného zastupiteľstva. Navrhnuté je rokovanie obecného zastupiteľstva na dni: 14.2.2023, 
18.4.2023, 20.6.2023, 12.9.2023, 24.10.2023, 12.12.2023 o 16,00 hod. v Robotníckom 



 
  

kultúrnom dome.  
 
Mgr. Lenka Žuchová navrhla presun aprílového rokovania z 18.4.2023 na 25.4.2023 
vzhľadom veľkonočným sviatkom a predtým je potrebné, aby zasadli jednotlivé komisie.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
I. Schvaľuje pripomienku p. Žuchovej na zmenu termínu aprílového zasadnutia OZ z 18. 
apríla na 25. apríla 
Za: 9 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. 
Richard Koyš,  Peter Krčula, Ľubomír Kyselica,  Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová) 
Proti: 2 (Mgr. Róbert Kováč, Miroslav Mihálik) 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
II. Schvaľuje Plán činnosti Obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2023 s 
pripomienkou podľa bodu 1 
Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. 
Richard Koyš, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Róbert Kováč) 
 
 
Návrh Komunitného plánu sociálnych služieb na r. 2023-2030 
 
p. starosta informoval, že Návrh Komunitného plánu sociálnych služieb zahŕňa potreby obce 
v novom programovom období na r. 2023-2030. Bolo snahou zakomponovať všetky potreby 
sociálnych služieb vrátane personálnych a finančných potrieb pre osoby nachádzajúce sa v 
hmotnej núdzi a odkázané na sociálnu pomoc.  
 
MUDr. Richard Koyš uviedol, že sociálna komisia doporučuje tento rozsiahly komplexný 
dokument schváliť.  
 
Mgr. Veronika Ďaďová uviedla, že po naštudovaní tohto rozsiahleho dokumentu si človek 
uvedomí, koľko služieb poskytuje obec občanom, čo si častokrát neuvedomuje.  
 
p. starosta poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na príprave uvedeného dokumentu.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje Komunitný plán sociálnych služieb obce Sučany na r. 2023-2030 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. 
Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. 
Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
 

Súdne konanie s Ing. Miroslavom Stanovským 



 
  

 
p. starosta informoval, že dňa 30.11.2022 prebehlo na Okresnom súde v Martine súdne 
konanie vo veci súdneho sporu so spoločnosťou Sagacita v zastúpení Ing. Miroslavom 
Stanovským. Najvyšší súd SR zrušil rozsudok Okresného súdu Martin a rozsudok Krajského 
súdu Žilina a vec vrátil na prerokovanie Okresnému súdu v Žiline. Pani sudkyňa uznala, že 
podpísané zmluvy boli neplatné vzhľadom k tomu, že neprebehlo verejné obstarávanie a 
zároveň sa obec bezdôvodne obohatila tým, že Ing. Stanovský niečo pre obec vykonal bez 
zmluvy. Navrhla mimosúdne vyrovnanie  alebo oslovenie znalca, ktorý by určil, o koľko sa 
obec obohatila. 
Uviedol, že sa stretol s Ing. Stanovským, je ochotný sa dohodnúť. Jeho predstava je, že Obec 
Sučany zaplatí 30 tis. € a súdny spor sa urovná. Obci vyšlo, že by táto suma mala byť nižšia. 
Je ochotný sa dohodnúť, uzavrieť dohodu o mimosúdnom vyrovnaní a zrušiť súdne spory 
s Obcou Sučany s tým, že to čo obec zaplatila, ostane Ing. Stanovskému, nebude žiadať nič 
navyše a ukončí všetky súdne spory s Obcou Sučany.  
Uviedol, že po stretnutí s Ing. Stanovským považoval za povinnosť informovať prítomných 
o návrhu dohody. Je na poslaneckom zbore, či návrh dohody o urovnaní bude schválený. 
Obecné zastupiteľstvo od r. 2010 má za to, že neobstarávané zmluvy nemohli byť platné, 
súdny spor sa ťahá už dlhé roky. V minulosti mal Ing. Stanovský iného právneho zástupcu, 
súdny spor nemusí dopadnúť dobre, môže sa ťahať do ďalšieho obdobia.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že so súdnym sporom žije od počiatku. Vždy bol vo väčšine, 
ktorá sa súdiť chcela aj v čase, keď hrozila vysoká pokuta vo výške 750 tis. € a ktorá naďalej 
hrozí, je to veľké riziko. Medzičasom sa stalo to, že obec 2/3 prehrala, 1/3 vyhrala. Cez 
víkend zaregistroval snem strany Spolu, citoval p. Miroslava Kollára: „Mám 363 dôvodov na 
to, aby som naďalej pokračoval napriek tomu“, v kontexte danej situácie by pokračoval 
v súdnom spore za svoju pravdu. Napriek tomu s ťažkým sebazaprením bude hlasovať za 
návrh dohody o urovnaní, nakoľko zmluvná pokuta je „drakonické číslo“, obec bude mať tak 
pokoj. Skonštatoval, že to bolo ťažké. 
 
Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že ekonomická komisia prešla vývoj celého súdneho sporu. 
Skonštatovala, že je škoda, že Ing. Stanovský sa ozval s návrhom na dohodu o urovnaní až po 
zasadnutí ekonomickej komisie, k čomu sa komisia nemohla vyjadriť. Od r. 2010 sa ťahali 
problémy so stavbami – Rekonštrukcia základnej školy, hasičskej zbrojnice a námestia. Nemá 
na to dobré spomienky. Mrzí ju, aj bolia finančné prostriedky, ktoré boli poukázané. Rada by 
videla závery súdneho znalca, na základe čoho bude posudzovať činnosti, ktoré Ing. 
Stanovský pre obec spravil a na koľko ich ocení. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že ani sudkyňa nevedela, na základe čoho bude 
ohodnocovať súdny znalec. Asi by to bola nižšia suma oproti tej, ktorú žaluje Ing. Stanovský.  
 
Mgr. Ďaďová uviedla, keď nastúpila do funkcie, zmluvy už boli podpísané. Celý čas sa 
zmierňoval dopad na obec, aby projekty boli zrealizované, dokončené. Potom sa obec začala 
brániť cestou súdneho sporu. Boli vytvorené rezervy, projekty sa podarilo zrealizovať. Obec 
spolu stálo veľa energie, sily, času, ktoré mohli byť využité na iné projekty.  
 
p. Kyselica uviedol, že je tu jedným z mála poslancov zvolených za predchádzajúce 4 roky. 
Už vtedy, keď sa riešila dohoda o urovnaní 156 tis. €, ktoré boli v depozite, vtedy hlasoval, 
aby obec išla do súdneho sporu a bojovala ďalej, vypočul si právny názor, že pravda je na 
strane obce. Súd rozhodol, že je potrebné čiastku vyplatiť, bola vyplatené. Najvyšší súd SR 



 
  

rozhodol, že obec nemala vyplatiť prostriedky. Súdny spor je na začiatku. Vtedy sa hovorilo, 
že bojujme, obec to stálo poplatky. Pred štyrmi rokmi hlasoval za niečo, čo vyšlo. Dodal, že 
teraz bude hlasovať za to, aby sa nepokračovalo v súdnom spore.  
 
Mgr. Kováč uviedol, že bol za dohodu už v prvom prípade. Povedal, nech sa navždy urovná 
súdny spor.  
 
p. Cuna uviedol, že síce s ťažkým srdcom, ale bude hlasovať za dohodu o vyrovnaní.  
 
Ing. Pohl uviedol, že nie je s tým stotožnený, ako nový poslanec o súdnom spore veľa nevie. 
Z príkladov, že súdny spor môže dopadnúť ďaleko horšie, bude hlasovať za urovnanie 
súdneho sporu, aby sa nestalo, že obec bude musieť neskôr zaplatiť viac ako teraz.  
 
MUDr. Koyš uviedol, že vzhľadom k čerstvým informáciám, ktoré neprešli prerokovaním v 
komisiách, navrhol presunúť bod na nasledujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva, vypočuť 
si právny názor právneho zástupcu a prerokovať vec v jednotlivých komisiách. 
 
p. starosta uviedol, že na ekonomickej komisii sa bavili, že obec má čísla iné ako Ing. 
Stanovský. Odsunutím tohto bodu na ďalšie obdobie nie je riešením, obidvaja právni 
zástupcovia boli naklonení dohode. Sudkyňa podnikne určite ďalšie kroky. Hneď po obdržaní 
informácie od Ing. Stanovského informoval poslancov. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že je to otázka právna, odborná vec, časové súvislosti. 
Znalecké dokazovanie môže mať už vo februári konkrétne čísla. V tej sekunde už vôľa strán 
k dohode nebude. Skonštatoval, že buď dôjde k dohode na dnešnom zasadnutí obecného 
zastupiteľstva alebo k dohode nedôjde vôbec.  
 
p. prednostka uviedla, zastupovala obec v tomto súdnom spore v období r. 2013-2019, 
zastupovala obec aj v iných sporoch, ktoré súviseli s Ing. Stanovským subdodávateľsky, ktoré 
vznikli pri vykonávaní projektu rekonštrukcie námestia. Tiež mala pár plamenných rečí, prečo 
sa biť o pravdu, o hospodárení s finančnými prostriedkami. Obec v r. 2013 obdržala 3 faktúry 
vo výške 156 tis. €., z toho zaplatila 107 tis. € ako istinu, jedna faktúra bola odpočítaná, 
a medzičasom 80 tis. € na úrokoch a 10 tis. € ako trovy konania. Toto všetko by sa Ing. 
Stanovskému ponechalo. 
Na druhej strane je tu súdny spor vo výške 750 tis. €, kde jeho žaloba bola na prvom stupni 
zamietnutá, Ing. Stanovský podal odvolanie, momentálne beží odvolacie konanie na 
Krajskom súde v Žiline. Z 10 argumentov, prečo sa faktúry nemali zaplatiť, vyšiel na 
Najvyššom súde SR jeden, a to absencia verejného obstarávania. Súd povedal, že sa 
vykonávali činnosti, neskúmal formálne náležitosti. Začalo to tým, že nebolo vykonané 
verejné obstarávanie, spol. Sagacita v zastúpení Ing. Stanovským, bola zazmluvnená tak, že 
okrem iného obec obdržala 3 faktúry v celkovej sume 156 tis. €, predtým bolo uhradených 
330 tis. €. Keby bolo verejné obstarávanie, dané činnosti by sa vykonávali aj niekým iným, no 
nie za takú cenu ako ich vykonával Ing. Stanovský. Je to prieskum trhu v danom čase. Obec 
teraz vyhrala, bolo to uzavreté ako bezdôvodné obohatenie.  
Dodala, že toto konanie je plné prekvapujúcich rozhodnutí. V r. 2016 sudkyňa na pojednávaní 
povedala, že v prípade posúdenia veci ako bezdôvodného obohatenia by toto bezdôvodné 
obohatenie bolo premlčané. V r. 2022 tá istá sudkyňa povedala, že nie je premlčané z dôvodu 
uznania dlhu a že právny názor sa vyvíja. Sama tiež strávila hodiny práce na tomto súdnom 
spore.  



 
  

Uviedla, že je rozhodnuté v prospech obce. Súdny spor dlho trvá, traumatizuje. Rozhodujúcim 
faktorom je, čo je prospešné pre obec. V tomto prípade je to dohodnúť sa s Ing. Stanovským. 
Žiada 33 tis. €, upustil od súdnych trov. Nakoľko súdne konania sa vyvíjajú prekvapivo, 
navrhuje ukončiť súdny spor dohodou o urovnaní.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
s c h v a ľ u j e 
presun rokovania o súdnych konaniach medzi obcou Sučany a Ing. Miroslavom Stanovským 
na ďalší termín OZ, vypočutie názoru právneho zástupcu obce Sučany v tejto veci a 
prerokovanie veci v komisiách  
Za: 1 (MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 4 (Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Miroslav Mihálik) 
Zdržal sa: 6 (JUDr. Mgr. Peter Belica,  Mgr. Veronika Ďaďová,  Peter Krčula, Ľubomír 
Kyselica,  Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová) 
Uznesenie nebolo prijaté. 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
I. prerokovalo 
urovnanie všetkých vzájomných nárokov medzi obcou Sučany a Ing. Miroslavom 
Stanovským ponechaním jemu priznaných a uhradených nárokov v zmysle rozsudku 
Okresného súdu Martin č. 18Cb/116/2015 zo dňa 5.12.2019 
II. schvaľuje  
uzatvorenie dohody o urovnaní, predmetom ktorej je urovnanie všetkých vzájomných nárokov 
medzi obcou Sučany a Ing. Miroslavom Stanovským ponechaním jemu priznaných a 
uhradených nárokov v zmysle rozsudku Okresného súdu Martin č. 18Cb/116/2015 zo dňa 
5.12.2019 a vzdaním sa všetkých nárokov Ing. Miroslava Stanovského voči obci Sučany 
Za: 9 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl) 
Proti: 1 (Mgr. Lenka Žuchová) 
Zdržal sa: 1 (MUDr. Richard Koyš) 
 
Priestor pre verejnosť 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil Ing. Branislav Čech zastupujúci Združenie 
Slovenskej inteligencie so žiadosťou o zriadenie pamätnej tabule rodákovi Sučian, gen. 
Jozefovi Turancovi, z pohľadu dejín bol kontroverznou osobnosťou. Uviedol, že žiadosť 
prerokovala kultúrna komisia, na ktorej rokovanie bol prizvaný. 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil aj p. Urban, ktorý poukázal na 
rekonštrukciu chodníka po pokládke optickej siete Slovak Telekomom. Uviedol, že pred 25. 
rokmi robilo Mesto Martin pokládku optickej siete s tým, že Mesto Martin dalo podmienku do 
rozhodnutia, že spol. Slovak Telekom musí dať do pôvodného stavu chodník v celej šírke. 
Slovak Telekom tak položil káble, rozkopal chodník, následne ho zhutnil a zaasfaltoval. 
p. Urban sa opýtal, prečo takáto podmienka nebola zakomponovaná do rozkopávkového 
povolenia. 
 
p. starosta povedal, že Mesto Martin je dodnes v súdnom spore so spol. Slovak Telekom. 
Keby obec dala túto požiadavku do rozhodnutia, optická sieť v obci nie je. Spoločnosť Slovak 
Telekom mala vlastný stavebný dozor, p. Chovana a p. Tomčányho, nakoľko sa jednalo o 
investíciu Slovak Telekomu.  Za obec dozoroval stavbu p. starosta osobne, dve firmy takto 



 
  

zlyhali, lebo nerobili výkop správne.  
 
p. Urban uviedol, že sa mu nepáči riešenie chodníka na Námestí SNP a ul. Stará hradská, kde 
bol asfalt, je položená zámková dlažba, môžu vlhnúť steny domov.  
 
p. starosta povedal, že oslovoval občanov, aby si dali nopovú fóliu, čo predstavuje minimálne 
náklady s ohľadom na náklady na prebiehajúci výkop a položenie zámkovej dlažby. Predložil 
p. Urbanovi fotodokumentáciu stavby.  
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil Ing. Tomka, zo spoločnosti Samaritán, n.o. 
Martin so zámerom realizácie projektu zariadenia pre seniorov, denného stacionára pre 
obyvateľov Sučian na pozemku pri železničnej stanici. Projekt by sa realizoval na základe 
zmluvy o partnerstve, pri neúspechu projektu obec nestratí nič, pri úspechu môže iba získať. 
 
p. starosta upozornil, že s pozemkom parc. č. KN 28/1 sa nedá rátať z dôvodu plánovanej 
realizácie projektu cyklotrasy, objekt je potrebné zachovať a rátať s ním do budúcna.  
 
Ing. Tomka uviedol, že kvôli realizácii cyklostojanu je možná zmena, otočiť projekt o 90 
stupňov s iným rozložením parkovacích miest.  
 
p. starosta sa opýtal, čo znamená partnerstvo obce.  
 
Ing. Tomka uviedol, že obec vstupuje do partnerstva poskytnutím pozemku, zvyšok je na 
spol. Samaritán. Pri úspechu projektového zámeru by sa uzatvorila  vykonávacia zmluva, kde 
sa nastavia podmienky. Udržateľnosť projektu je 10 rokov, stanovia sa podmienky, čo bude 
ďalej po 10 rokoch. Spoločnosť Samaritán funguje v službách 20 rokov, má záujem 
pokračovať naďalej. V prípade, že bude záujem o služby, by bolo vhodné to ponechať na 
pôvodný účel. Ak by sa stratila táto potreba, bolo by to na dohode zmluvných strán, čo bude 
ďalej s budovou. V prípade, že by obec nechcela poskytovať sociálne služby, vedela by získať 
objekt za symbolickú cenu do vlastníctva. 
 
p. starosta sa opýtal, kto by realizoval verejné obstarávanie, keď obec je partner. Opýtal sa, 
k čomu zaväzuje obec vykonávacia zmluva. 
 
Ing. Tomka odpovedal, že verejné obstarávanie je na organizácii Samaritán. Vo vykonávacej 
zmluve si obec dohodne individuálne podmienky. 
 
p. starosta povedal, že verejné obstarávanie bude robiť spoločnosť Samaritán. Zo skúsenosti, 
firmy vo verejnom obstarávaní podbíjajú cenu, častokrát býva problém s dokončením diela. 
Opýtal sa, akým spôsobom by sa riešila situácia v prípade potreby ďalších finančných 
prostriedkov.  
 
Ing. Tomka odpovedal, že toto by hradila organizácia Samaritán z vlastných zdrojov.  
 
MUDr. Koyš uviedol, že sociálna komisia sa zaoberala zámerom výstavby denného 
stacionára, podporuje sociálny projekt v rámci obce. 
  
Ing. Peter Pohl uviedol, že stavebná komisia prejednala zámer výstavby denného stacionára. 



 
  

Jediným problémom bolo umiestnenie bicyklového stojana z eurofondov, čo je riešiteľné 
otočením projektu o 90 stupňov.  
 
Mgr. Žuchová uviedla, že ekonomická komisia vyjadrila kladné stanovisko, odporúča 
vyjadrenie majetko-právnych nárokov, finančných záväzkov v rámci zmluvy o partnerstve.  
 
Mgr. Ďaďová uviedla, že obyvateľstvo obce starne, je potrebná vhodná forma sociálnych 
služieb v obci, subjekty, ktoré vedia danú službu poskytnúť. Z troch projektov sa dva 
realizujú v obci Sučany – denný stacionár na ulici Ďurka Langsfelda a pobytový stacionár. 
Opýtala sa, či podobný projekt bol realizovaný aj v inej obci.  
 
Ing. Tomka odpovedal, že Samaritán poskytuje iba terénnu opatrovateľskú službu, 90 % 
klientov odchádza kvôli zhoršenému zdravotnému stavu do zariadení. Plán obnovy je formou 
udržania klientov. Denný stacionár bol iniciatívou p. starostu. Plánuje sa výstavba v Martine – 
Priekope, Sučanoch za potravinami Kama a v Turčianskych Kľačanoch. Dôjde tak 
k navýšeniu kapacity v Turci o 56 miest.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica sa opýtal, či spoločnosť Samaritán žiada obec o uzavretie návrhu 
zmluvy alebo o schválenie predloženého zámeru. Ak sa má hlasovať o návrhu zmluvy, obec 
nemá jasné formulovanie záväzkov vyplývajúcich zo zmluvy. Upozornil obecné 
zastupiteľstvo, že súčasťou môže byť automatické odsúhlasenie zmluvy o partnerstve.  
 
Ing. Tomka odpovedal, že najskôr je potrebné schváliť projektový zámer do 28.2.2023, 
následne sa bude riešiť rozdelenie práv a povinností. Uviedol, že prílohou zámeru je aj 
zmluva o partnerstve a čestné vyhlásenie obce. Dokumenty sú normalizované úradom práce. 
Čo sa týka ekonomických následkov, pri neúspešnosti projektu sa zmluva ukončí. Pri jeho 
úspešnosti bude potrebné sa zaoberať vykonávacou zmluvou. Ak sa nepodpíše zmluva 
o partnerstve, nemôže byť podaný projektový zámer na posúdenie. 
 
p. starosta uviedol, že v zmluve o partnerstve je zakomponovaná vykonávacia zmluva 
s neistými podmienkami. Opýtal sa, že v prípade schválenia zámeru vrátane zmluvy 
o partnerstve, ak sa neskôr príde na niečo vo vykonávacej zmluve, čo je v neprospech obce, či 
je možné ju zrušiť. 
 
Ing. Tomka odpovedal, že v prípade, že sa nezačnú čerpať finančné prostriedky, je možné 
z oboch strán odstúpiť od zmluvy. Napríklad, keby obec neposkytla celý pozemok, ale len 
jeho časť a zvyšok by musela spoločnosť Samaritán kúpiť, odstúpila by od zmluvy. 
V prípade, že by obec nesúhlasila, že pozemok pripadne po 10 rokoch organizácii, padne celý 
projekt.  
 
JUDr. Belica uviedol, že v prípade, že projekt bude schválený, musí sa ísť podľa exaktných 
kritérií, obec ide do rizika. 
 
Ing. Tomka uviedol, že dokumenty sú povinnou prílohou. Projekt je potrebné podať do 
31.12.2022, vyhodnotenie prebehne do 28.2.2023. O tri mesiace a o pol roka prebehnú ďalšie 
kolá. 
 
p. prednostka povedala, že bol schválený Komunitný plán sociálnych služieb, kde zriadenie 



 
  

denného stacionára je jedným z cieľov. Priestor je na realizáciu zámeru vhodný, je tam základ 
parku. Je možné využiť ho na stavbu vzhľadom k dopravnej dostupnosti. Výzva je nešťastne 
formulovaná. Uzavretím zmluvy o partnerstve, ktorá je predpokladom vykonávacej zmluvy, 
ktorá je vzorová z riadiaceho orgánu, s tým, že v bode 5-6 je formulovaný záväzok partnera 
použiť poskytnuté finančné prostriedky na realizáciu stavieb, čomu nasvedčuje aj odpoveď 
riadiaceho orgánu na stránke, kde vo výzve je uvedené, že obaja budú viesť účtovníctvo, 
vykonávateľ (riadiaci orgán) bude finančné prostriedky posúvať na žiadateľa, stavbu bude 
realizovať partner a finančné vzťahy medzi žiadateľom a partnerom bude upravovať zmluva 
o partnerstve. Obec bude realizovať stavbu, predpokladom bude verejné obstarávanie, 
realizácia, udržateľnosť projektu 10 rokov, účtovať budú obidve strany, monitorovacie správy 
bude robiť obec. Je to nový typ výzvy, je veľa otázok dotknutých subjektov, nikomu to nie je 
zrejmé.  
Skonštatovala, že udržateľnosť projektu je 10 rokov, v prípade jej nedodržania bude potrebné 
finančné prostriedky vrátiť.  
 
Ing. Tomka skonštatoval, že s jedná o finančné prostriedky poskytované z Plánu obnovy.  
 
MUDr. Koyš skonštatoval, že je tu možnosť získania finančných prostriedkov z Plánu obnovy 
na podporu projektu, no je potrebná opatrnosť.  
 
p. Cuna uviedol, že ak organizácia skrachuje, ťarcha stacionára ostane na obci. 
 
Ing. Tomka uviedol, zmluvné podmienky bude potrebné doladiť s právnikom, aby obec mohla 
dostať zariadenie bezplatne do užívania.  
 
Mgr. Žuchová sa opýtala, či by obec bola povinná stacionár prevádzkovať ďalej.  
 
Ing. Tomka odpovedal, že doteraz nie je zrejmý ani spôsob, akým sa budú realizovať platby, 
či formou preddavkov alebo spätnými platbami. Teraz je rozhodujúci čas podania žiadosti. 
Systém je takto nastavený. Informácie doposiaľ nie sú úplné, budú prichádzať postupne.  
 
Mgr. Ďaďová sa opýtala, že čo v prípade, že projekt bude 28.2.2023 schválený a obec príde 
na to, že nechce pokračovať.  
 
Ing. Tomka uviedol, že v zmluve o partnerstve nie sú finančné záväzky. 
 
Po prestávke p. starosta navrhol preloženie prerokovania daného zámeru a obecné 
zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
Preloženie prerokovania žiadosti Samaritán, n.o. o schválenie Projektového zámeru 
Samaritán, n.o. “denný stacionár na ul. Ďurka Langsfelda” na pozemkoch parc.č. 22, 24/1, 
25/1, 25/2,25/3, 27/4, 27/1, 27/2, 27/3, 27/4” a schválenie uzavretia zmluvy o partnerstve so 
Samaritán, n.o. v rámci výzvy 13I01-22-V01 na predloženie projektového zámeru na 
rozšírenie kapacít komunitnej starostlivosti na projekt „denný stacionár na ul. Ďurka 
Langsfelda” na pozemkoch parc.č. 22, 24/1, 25/1, 25/2,25/3, 27/4, 27/1, 27/2, 27/3, 27/4 na 
rokovanie OZ vo februári 2023 



 
  

Za: 9 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (MUDr. Richard Koyš) 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
 
p. starosta povedal, že s Ing. Tomkom budú hľadať dostatok informácií k zmluve o spolupráci 
a k vykonávacej zmluve s určením, kto bude za čo zodpovedný.  
 
Projekty a realizácie investičných zámerov v obci (chodníky, stacionár, vozidlo 
opatrovateľská služba ai.) 
 
p. starosta informoval, že 28.11.2022 podpísal zmluvu o poskytnutí NFP s Ministerstvom 
vnútra SR na realizáciu stavby „Rekonštrukcia miestnych komunikácií v obci Sučany“ 
v objeme 250 894,76 € z programu Marginalizovaných rómskych komunít“. Jedná sa 
o komunikácie Stará hradská, Hurbanova a Hviezdoslavova. Dokumentácia bola odoslaná na 
kontrolu verejného obstarávania, realizácia začne v apríli 2023 na ul. Stará hradská. Obec má 
v pláne realizovať chodník na ul. Hviezdoslavova. Dlho trvalo spracovanie projektovej 
dokumentácie vzhľadom na požiadavky bezbariérovosti, zníženie chodníka. Projektová 
dokumentácia je spracovaná, predpokladaný rozpočet vrátane chodníkov a vstupov 
predstavuje 130 tis. €, najdrahšou položkou je likvidácia odpadu vo výške 40 tis. €, niektoré 
položky sa zrealizujú v réžii obce pred začatím realizácie asfaltovania miestnej komunikácie.  
Ďalej p. starosta informoval o spracovaní projektovej dokumentácie na opravu strechy na 
rodnom dome Ďurka Langsfelda. Obec sa bude snažiť v rámci výzvy zapojiť a podať žiadosť.  
p. starosta informoval, že obec má záujem podať žiadosť o poskytnutie dotácie z Ministerstva 
práce, sociálnych vecí a rodiny na kúpu osobného motorového vozidla na podporu 
poskytovania opatrovateľskej služby so spoluúčasťou obce 3 tis. €. 
Ďalej informoval, že v rámci združenia Udržateľnosti mestského rozvoja (UMR), kde sú 
združené obce Žabokreky, Lipovec, Turčianske Kľačany, Sučany a mestá Vrútky, Martin, je 
alokácia finančných prostriedkov 29 mil. €. Obec Sučany špecifikovala vlastné priority, 
cyklotrasy, rekonštrukcia Športového domu. Najbližšie zasadnutie sa uskutoční zajtra po 
zasadnutí valného zhromaždenia Turvodu. Budú sa špecifikovať alokácie, prerozdeľovať 
finančné prostriedky pre jednotlivé obce. Mesto Martin má záujem vybudovať lanovku na 
Martinské hole a hangár na autobusy pre dopravný podnik. Pre obec Sučany je vyčlenených 2 
mil. € na cyklotrasy, internát v športovom dome, zníženie energetickej náročnosti budov MŠ 
a RKD. 
p. starosta informoval, že cyklotrasu má v pláne realizovať Žilinský samosprávny kraj. Trasa 
pôjde v smere od Turčianskych Kľačian poza kanál vychádza popri plutve a tenisových 
kurtoch po komunikácii obce, ďalej smerom na Fatranskú k päte kanálového mosta a južnou 
stranou smerom na Turany. Informoval, že sa začalo územné konanie, ktoré je možné 
pripomienkovať. V areáli bývalej Plutvy nie je športové zariadenie ale plánovaná IBV.  
Ďalej informoval, že obec má spracovanú projektovú dokumentáciu na realizáciu sociálnych 
zariadení pre deti materskej školy. Projektovú dokumentáciu si môže dať obec preplatiť. 
Žiadosti o preplatenie projektových dokumentácií je možné podať do 16.1.2023 s 15 % 
spoluúčasťou obce (celková úhrada nákladov na projektovú dokumentáciu  vo výške 
140.765,80 € so spoluúčasťou vo výške 7.100 €). Dodal, že je snahou využiť zo strany obce 
v rámci  Programu obnovy maximum čo bude možné.  
 



 
  

Mgr. Ďaďová uviedla, že všetky projekty v rámci UMR – cyklotrasy, náučný chodník, 
športový dom, materská škola, sú potrebné. Obec by na ne nemala dostatok finančných 
prostriedkov z vlastného rozpočtu.  
 
p. starosta povedal, že sa určia priority v rámci územia. Finančné prostriedky sa prerozdelia 
podľa počtu obyvateľov. Mesto Martin získa 21 mil. €, Obec Sučany 2 mil. €, Mesto Vrútky 3 
mil. €, menšie obce po 500 tis. €. O rozdelení alokácie rozhodne rada, alokácia by sa nemala 
meniť.  
 
MUDr. Koyš uviedol, že chodník je cestou pre chodcov. Chodníky vychádzajú v ústrety 
majiteľom priľahlých pozemkov, robia sa vjazdy. Uviedol, že starší občania idú radšej po 
štátnej ceste, chodníky by mali byť rovné. 
 
p. starosta odpovedal, že ak je chodník vo výške 30 cm, je problém dodržať 2 % sklon. 
Ďalším problémom je vstup majiteľa domu na pozemok osobným motorovým vozidlom. 
Hľadá sa kompromis medzi bezpečným chodením a vstupom na nehnuteľnosť osobným 
motorovým vozidlom.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje 
- podanie žiadosti o dotáciu/ nenávratný finančný príspevok na projekt „Sučany, dom 

ľudový pamätný, ul. Ď. Langsfelda 673/13, UZPF 687/1-2, Výmena krovu a strešnej 
krytiny“ z programu Obnovme si svoj dom z Ministerstva kultúry Slovenskej republiky 

- zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel 
medzi celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu, 
vrátane prípadných neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie 
projektu, v prípade, že takáto situácia bude relevantná 

- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

„Sučany, dom ľudový pamätný, ul. Ď. Langsfelda 673/13, UZPF 687/1-2, Výmena krovu 
a strešnej krytiny“ vo výške minimálne 5% celkových oprávnených výdavkov projektu, tj 
v maximálnej  výške do 20.000, - Eur. 

- neoprávnené výdavky do výšky 13 700,00 EUR 
Za: 10 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje 
- predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie z MPSVaR na kúpu osobného motorového 

vozidla na podporu poskytovania opatrovateľskej služby vo výške 9.000,- Eur 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného malého 

projektu ve výške rozdielu celkových výdavkov kúpy vozidla a poskytnutej dotácie, tj. vo 
výške 14.000,- EUR. 



 
  

Za: 10 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
Schvaľuje 
- predloženie žiadosti o úhradu projektových dokumentácií od 1.2.2020 v rámci UMR v 
celkovej výške 140.765,80 Eur  
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie vo výške minimálne 5% 
celkových oprávnených výdavkov projektu, tj v maximálnej  výške do 7.100, - Eur 
Za: 10 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
 
Komunitné centrum 
p. starosta informoval, že Mgr. Lenka Sláviková uspela v komunálnych voľbách 
v Turčianskych Kľačanoch. Uvoľnilo sa jej pracovné miesto, na ktoré sa vo výberovom 
konaní prihlásila Mgr. Janka Pečeňáková. Bude vyhlásené výberové konanie a bude sa hľadať 
pracovník na obsadenie pracovného miesta v komunitnom centre. Doposiaľ nie sú dostupné 
informácie, či projekt bude pokračovať ďalej alebo prejdú zamestnanci komunitných centier 
pod Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny.  
Ďalej informoval o načerpaní úveru, ktorý bol schválený predchádzajúcim obecným 
zastupiteľstvom, finančné prostriedky sú na účte obce. Obecné zastupiteľstvo bude 
schvaľovať ich použitie.  
Ďalej informoval, že obec posielala spoločnosti MET, ktorá vyhrala súťaž všetky požadované 
informácie, očakávame doručenie zmluvy na dodávku elektrickej energie na r. 2023-2024. 
Doposiaľ obec nemá informácie, koľko môže stáť dodávka elektrickej energie v r. 2023 
vzhľadom k tomu, že jednotlivé konštanty vzorca sú závislé na situácii na trhu s dodávkou 
elektrickej energie. 
Vysúťažená cena je 299 €/MWh, nejaká zastropovaná by mala byť od štátu. Obec mala jeden 
objekt viazaný na iného dodávateľa, obec podala žiadosť o vrátenie finančných prostriedkov 
na Ministerstvo hospodárstva, jedná sa o cca 700 €. 
Informoval o zámere zateplenia budovy stavebného úradu v rámci UMR za účelom zníženia 
energetickej náročnosti. 
Informoval o obsadení miesta terénnej sociálnej pracovníčky Mgr. Jitkou Laščekovou. 
 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
I. prerokovalo 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (chodníky, stacionár, 
vozidlo opatrovateľská služba, výmena strechy na dome Ďurka Langsfelda,UMR, zateplenie 
stavebného úradu, kúpa komunálneho vozidla, Vážska cyklotrasa, projekty TSP, NP Prim, 
KC, čerpanie úveru ai.) 



 
  

II. berie na vedomie 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (chodníky, stacionár, 
vozidlo opatrovateľská služba, výmena strechy na dome Ďurka Langsfelda,UMR, zateplenie 
stavebného úradu, kúpa komunálneho vozidla, Vážska cyklotrasa, projekty TSP, NP Prim, 
KC, čerpanie úveru ai.) 
Za: 10 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
 
 
Zmena rozpočtu obce na rok 2022 
 
Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že sa jedná o finančnú úpravu rozpočtu na konci roka, presuny 
položiek, ktoré nebudú použité. 
Ekonomická komisia uvedené zmeny odporúča schváliť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
Zmenu rozpočtu obce Sučany na r. 2022 
 

P.č. Bežné príjmy: ekon.kl. 
funkčná 

kl. zdroj   suma 
1. Príjem z prenajatých pozemkov P 212002   41  + 4 000,00 
2. Ostatné poplatky P 221004   41  + 7 300,00 
3. Pokuty od občanov P 222003   41  + 400,00 
4. Ostatné príjmy P 292027   41  + 800,00 

        
Bežné príjmy 

SPOLU:  + 12 500,00 
         

  Bežné výdavky: ekon.kl. 
funkčná 

kl. zdroj   suma 
5. Plyn MŠ V 632001 09.1.1.1 41  + 3 500,00 

6. 
Tarifný plat terénna práca, 
občianske hliadky V 611 09.5.0 41  + 4 000,00 

7. Tarifný plat sociálny starostlivosť V 611 10.1.2 41  + 5 000,00 

        

Navýšenie 
bežných 

výdavkov kryté 
bežnými 

príjmami:  + 12 500,00 
         
         
8. El.energia OÚ V 632001 01.1.1 41  - 2 200,00 
9. Plyn OÚ V 632001 01.1.1 41  + 2 200,00 
         
10. Všeobecný materiál V 633006 01.1.1 41  + 2 840,00 
11. Údržba prevádzkových strojov V 635004 01.1.1 41  + 600,00 



 
  

12. 
Náhrady - rekreačné, športové 
poukazy V 637006 01.1.1 41  - 2 100,00 

13. Všeobecný materiál - Covid V 633006 02.2.0 41  - 1 340,00 
         

14. 
Ostatné služby - verejné 
obstarávanie V 637005 01.1.1 41  + 4 300,00 

15. Servis, údržba, opravy vozidiel PO V 634002 03.2.0 41  + 2 200,00 
16. Údržba miestnych komunikácií V 635006 04.5.1 41  - 6 500,00 
         
17. Všeobecný materiál - kontajnery V 633006 05.1.0 41  + 1 100,00 
18. Všeobecný materiál - verejná zeleň V 633006 05.1.0 41  + 500,00 
19. Pohonné hmoty - verejná zeleň V 634001 05.1.0 41  + 700,00 
20. Servis, údržba, opravy  V 634002 06.4.0 41  - 1 000,00 
21. Údržba - verejné osvetlenie V 635006 06.4.0 41  - 1 300,00 
         

22. 
Všeobecný materiál - nájomné 
byty V 633006 06.6.0 41  - 2 000,00 

23. Ostatné služby - nájomné byty V 637005 06.6.0 41  + 2 000,00 
         
24. Plyn kolkáreň, ŠD V 632001 08.1.0 41  + 1 500,00 
25. El.energia viacúčelové ihrisko V 632001 08.1.0 41  - 200,00 
26. Všeobecný materiál športoviská V 633006 08.1.0 41  - 1 000,00 

27. 
Všeobecný materiál 
viacúčel.ihrisko V 633006 08.1.0 41  - 300,00 

         
28. Údržba športových zariadení V 635006 08.1.0 41  - 3 000,00 
29. Plyn RKD V 632001 08.2.0 41  + 3 000,00 
         
30. Súťaže V 637002 01.1.1 41  - 2 000,00 
31. Sučianske zvesti, kalendáre V 633009 08.3.0 41  + 2 000,00 
         
32. Sučiansky ples V 637002 01.1.1 41  - 3 000,00 
33. Služby - kultúrne akcie V 637004 08.2.0 41  + 3 000,00 
         
34. Údržba budovy MŠ V 635006 09.1.1.1 41  - 1 000,00 
35. Ostatné služby MŠ V 637005 09.1.1.1 41  + 1 000,00 
              
              

  Bežné výdavky: ekon.kl. 
funkčná 

kl. zdroj   suma 
36. Ostatné služby V 637005 01.1.1 41  + 2 000,00 
37. Starostlivosť o zeleň V 635006 05.1.0 41  + 6 000,00 
38. Starostlivosť o byty V 635006 06.6.0 41  + 5 600,00 

39. 
Prevádzkové stroje, prístroje, 
zariadenia V 633004 08.1.0 41  + 400,00 

        

Navýšenie 
bežných 

výdavkov kryté 
ponížením 

kapitálových  + 14 000,00 



 
  

výdavkov: 
         

  Kapitálové výdavky: ekon.kl. 
funkčná 

kl. zdroj   suma 
40. Komunálne vozidlo V 714005 05.1.0 41  - 4 000,00 
41. Vybudovanie náučného chodníka V 717001 04.5.1 41  - 2 000,00 
42. Vybudovanie parku Ď.Langsfelda V 717001 06.6.0 41  - 2 000,00 
43. Rekonštrukcia RKD V 717002 08.2.0 41  - 6 000,00 

        

Kapitálové 
výdavky 
SPOLU:  - 14 000,00 

Za: 10 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
 
Zmena rozpočtu obce na rok 2023  
 
Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že ekonomická komisia odporúča schváliť zmenu rozpočtu na r. 
2023. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje Zmenu rozpočtu obce Sučany na r. 2023 
 
P.č. Príjmové finančné operácie: ekon.kl. funkčná 

kl. 
zdroj suma 

1. Z rezervného fondu obce P 454001   46 + 33 000,00 
PRÍJMY SPOLU: + 33 000,00 
  
  Kapitálové výdavky: ekon.kl. funkčná 

kl. 
zdroj suma 

2. Rekonštrukcia komunikácií a 
chodníkov 

V 717002 04.5.1 46 + 17 000,00 

3.  Prípravná a projektová 
dokumentácia 

   + 16 000.00 

VÝDAVKY SPOLU: + 33 000,00 
Za: 10 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
Použitie rezervného fondu (prebytku hospodárenia) 
 
Mgr. Žuchová uviedla, že ekonomická komisia odporúča uvedenú zmenu vziať na vedomie, 



 
  

vo februári 2023 schváliť. Dodala, že kvôli energetickej kríze bude možné použiť rezervný 
fond aj na bežné výdavky.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
I. prerokovalo  
Použitie nevyčerpaných/neprerozdelených prostriedkov rezervného fondu, ktoré boli 
prebytkom hospodárenia za rok 2021 vo výške 187 250,98 EUR na projekty : 
•- rekonštrukcia komunikácií ul. Stará Hradská, Hurbanova, Hviezdoslavova s 
predpokladanou spoluúčasťou a neoprávnenými výdavkami vo výške 116 000,00 EUR. 
• rekonštrukcia strechy Domu Ď. Langsfelda s predpokladanou spoluúčasťou a 
neoprávnenými výdavkami vo výške 20 000,00 EUR 
•  spolufinancovanie úhrady projektových dokumentácií od 1.2.2020 v rámci UMR v  v 
maximálnej  výške do 7.100, - Eur 
• navýšenie výdavkov na právne služby o 5 000,00 EUR. 
celkovo vo výške 148 100,00 EUR 
II. berie na vedomie 
Použitie nevyčerpaných/neprerozdelených prostriedkov rezervného fondu, ktoré boli 
prebytkom hospodárenia za rok 2021 vo výške 187 250,98 EUR zmenou rozpočtu na r. 2023 
uskutočnenou na 1. zasadnutí obecného zastupiteľstva v r. 2023 na projekty : 
•- rekonštrukcia komunikácií ul. Stará Hradská, Hurbanova, Hviezdoslavova s 
predpokladanou spoluúčasťou a neoprávnenými výdavkami vo výške 116 000,00 EUR. 
• rekonštrukcia strechy Domu Ď.Langsfelda s predpokladanou spoluúčasťou a neoprávnenými 
výdavkami vo výške 20 000,00 EUR 
•  spolufinancovanie úhrady projektových dokumentácií od 1.2.2020 v rámci UMR v  v 
maximálnej  výške do 7.100, - Eur 
• navýšenie výdavkov na právne služby o 5 000,00 EUR 
celkovo vo výške 148 100,00 EUR 
Za: 10 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
 
Voľba členov rady MŠ a ZŠ 
 
p. starosta informoval, že p. Ján Adamovský sa vzdal funkcie člena Rady školy pri MŠ 
Sučany, navrhol menovať Mgr. Lenku Nepelovú do funkcie. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. odvoláva 
p. Jána Adamovského z funkcie člena v Rade školy pri MŠ v Sučanoch 
II. deleguje  
p. Lenku Nepelovú za zástupcu zriaďovateľa v Rade školy pri MŠ v Sučanoch v zmysle 
vyhlášky MŠ SR č. 291/2004 Z. z., ktorou sa určujú podrobnosti o  spôsobe ustanovenia 
orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom a finančnom zabezpečení 



 
  

Za: 10 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
deleguje  
Doc. Ing. Vladimíra Buleja, PhD. za zástupcu zriaďovateľa v Rade školy pri ZŠ SNP v 
Sučanoch v zmysle vyhlášky MŠ SR č. 291/2004 Z. z., ktorou sa určujú podrobnosti o 
spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom a 
finančnom zabezpečení 
Za: 10 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
 
Povolenia splátok dlhu 
 
p. starosta informoval o žiadosti spol. J.L., s.r.o. v zastúpení Jozefom Lisíkom o odpustenie 
pohľadávky za odvoz a likvidáciu komunálneho odpadu za obdobie r. 2018-2021 z dôvodu 
uzatvorenia prevádzky z dôvodu pandémie Covid-19. 
 
Mgr. Žuchová uviedla, že ekonomická komisia neodporúča žiadosti vyhovieť. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
1. prerokovalo 
žiadosť pána Jozefa Lisíka (J.L., s.r.o.) o odpustenie pohľadávky  za komunálny odpad, roky 
2018 až 2021, v celkovej sume 624,39 EUR, z dôvodu prevažne uzatvorenej prevádzky 
v období pandémie ochorenia COVID-19  
2. schvaľuje 
žiadosť pána Jozefa Lisíka (J.L., s.r.o.) o odpustenie pohľadávky  za komunálny odpad, roky 
2018 až 2021, v celkovej sume 624,39 EUR, z dôvodu prevažne uzatvorenej prevádzky 
v období pandémie ochorenia COVID-19  
Za: 0  
Proti: 10 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová) 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
Požiadavka Okresného súdu Martin – voľba prísediaceho 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  



 
  

volí Mgr. Lýdiu Marčekovú za prísediacu do OS MT na volebné obdobie 2022-2026 
Za: 10 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
 
 
Správy z komisií OZ 
 
Ing. Peter Pohl informoval, že stavebná komisia prerokovala žiadosť občanov z ul. Hurbanova 
na dobudovanie chodníka pre peších. Vzhľadom k tomu, že sa ide realizovať rekonštrukcia 
miestnej komunikácie, osadili sa obrubníky, cesta sa ide frézovať. Vlastníci priľahlých 
nehnuteľností boli vyzvaní, aby v rámci príprav na stavbu obnovili siete.  
Obec zvažovala požiadavku občanov, obrubníky sú osadené, cesta bude zrekonštruovaná. Do 
budúcna je možné sa k tomu vrátiť. 
 
Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že ekonomická komisia prerokovala žiadosť o povolenie 
splátok L. Kroščenovi. 
Komisia prerokovala požiadavku MUDr. Laučekovej, ktorá odporúča zaoberať sa úpravou 
chodníkov. Ďalej komisia prerokovala organizáciu Sučianskeho plesu, ktorá vidí problém 
s ohľadom na stav sociálnych zariadení a krátkosť času pre zorganizovanie akcie. Nie je 
problém z ekonomického hľadiska. 
 
Mgr. Ďaďová uviedla, že kultúrna komisia vyjadrila obavu, či sa nájdu sponzori Sučianskeho 
plesu vzhľadom k ekonomicky náročnému obdobiu.  
 
p. Peter Krčula uviedol, že komisia životného prostredia a verejného poriadku sa zaoberala 
pripomienkou p. Berníka z ulice Mierovej 774/9, Sučany, ktorý je vlastníkom dvoch pozemkov na 
Ontáriu - Bielych Brehoch a žiada obec o odpustenie paušálneho poplatku 11 €. Pozemky využíva iba 
na výsadbu zeleniny a ovocia, na pozemkoch má kompostér, žiaden iný odpad nemá.  

Ďalej komisia prerokovala v rámci Dňa Zeme čistenie potoka na ulici 29. augusta od Skaly po 
„lesácke“ bytovky, ľudia sa v danej lokalite sťažujú že ich vytápa a potok je špinavý a zarastený. 
Navrhla tiež osloviť jednotlivých občanov, ktorých sa to týka, aký je ich názor na riešenie danej 
problematiky. Zároveň zistiť možnosti obce a jednotlivých občanov pri čistení a udržiavaní danej časti 
potoka a tiež osloviť a pravidelne oslovovať Povodie Váhu ako majiteľa pozemku a zodpovednej 
inštitúcie za stav toku. 

Komisia sa zaoberala požiadavkou doasfaltovania cesty, ktorú vybudoval pán Kavulek na Prefe pri 
kurtoch, jedná sa o úsek asi 50 m od Podhradskej cesty po garáže. 

Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že ju oslovili občania z Hrabín s požiadavkou na riešenie voľne 
pohybujúcich sa problémových psov v lokalite Pri Váhu. Navrhuje natiahnuť hrubšie pletivo na modré 
zábradlie, aby sa ako tak zabránilo pohybu týchto psov, taktiež osloviť majiteľov psov a upozorniť ich, 
že v prípade ich voľného pohybu budú psy odchytené. 

 



 
  

p. starosta uviedol, že sa zaoberal riešením  psov v lokalite Pri Váhu, je potrebné systémové riešenie. 
Čo sa týka čistenia potoka, prebehlo nejedno stretnutie so správcom toku, sú si vedomí súčasného 
stavu. Problém je aj pri evanjelickej fare a rodnom dome Milana Hodžu.  

 

p. Cuna uviedol, že aj jeho oslovil p. Petričko, p. Drengubiak, p. Čech, p. Korčeková s otázkou 
vyčistenia potoka.  

 

Mgr. Ďaďová uviedla, že kultúrna komisia riešila žiadosť Združenia slovenskej inteligencie 
o zhotovenie a osadenie pamätnej tabule rodákovi zo Sučian, generálovi Jozefovi Turancovi. Kultúrna 
komisia je proti osadeniu pamätnej dosky z dôvodu, že generál Turanec bojoval na strane Nemecka, 
bol ocenený Krížom radu čierneho orla. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

Schvaľuje 
žiadosť Združenia slovenskej inteligencie zast. Ing. Branislavom Čechom na zhotovenie a 
osadenie pamätnej tabule rodákovi zo Sučian gen. Jozefovi Turancovi 
Za: 0  
Proti: 9 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová) 
Zdržal sa: 1 (Peter Krčula) 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 

Plán kultúrnych akcií 

Mgr. Ďaďová informovala, že plán bol zostavený podobne ako minulý rok. Ples do 
plánovaných akcií zahrnutý nie je, taktiež ani letné kino, o ktoré občania neprejavili záujem. 
Pre deti sa plánuje akcia „Hasiči deťom“, Sučiansky jarmok je premenovaný na vianočné 
trhy. Poďakovala Ing. Mariánovi Dianovskému za zabezpečenie divadla pre deti a sponzorsky 
zabezpečené mikulášske balíčky. 
 
p. Cuna uviedol, že v Martine sa v rámci Divadelného leta organizujú divadlá, vystúpenia 
klaunov v záhrade Turčianskej galérie. Podujatie má veľký úspech, niečo podobné by sa 
mohlo zorganizovať aj v Sučanoch počas leta.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje plán 
kultúrnych akcií na r. 2023 
Január,Február 18.02. Fašiangy v obci (posledné fašiangy) 100,-  
 21.02. Pochovávanie basy RKD 200,- 
Marec 05.03.-12.3.  MDŽ ( obec alebo JDS) 300,- 

 28.03. Deň učiteľov  200,- 
Apríl 11.04. Oslobodenie obce    
 30.04. Stavanie mája 700,- 



 
  

Máj 14 .05. Deň matiek 700,-  
  Jubilanti  600,-  
 02.06. MDD ( spoločne so ZŠ) 1 000,- 
Jún  Jubilanti  600,-  
 24.6 Výstup na Kriváň 350,-  
 25.-26.06. XIX.ročník Dni Milana Hodžu, 

Seniorparáda 
7 500,-   

Júl  Športové víkendy  
August  21.08. Anička Ulická – pietna spomienka 100,- 
  29.08. SNP – pietny akt, Beh v srdci SNP + 

Záchranári deťom 
700,- 

  Športové víkendy  
September  Divadlo pre deti 400,- 
Október  Koncert rockových kapiel 500,- 
  Deň lekárov 700,- 
 15.10. Ď. Langsfeld – pietny akt pri rodnom dome 

+ Návšteva z družobného mesta Fulnek 
1 000,- 

  Mesiac úcty starším RKD  (SZZP) 300,- 
  Tekvicový piatok + Lampiónový sprievod 100,- 
November 11.11. Deň vojnových veteránov – Červené maky 100,- 
 17.11. Deň boja za slobodu a demokraciu – 

pietna spomienka 
200,- 

December 02. alebo 
09.12. 

Vianočné trhy a Mikuláš 7 500,-   

  Jubilanti 600,- 
Plánované akcie sa budú konať podľa aktuálnej epidemiologickej situácie. 
Za: 10 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
 
MUDr. Koyš podal správu zo sociálnej komisie. Informoval o náraste stravníkov, 
pretrvávajúcich problémoch chronických neplatičov v nájomných bytoch, štyria nájomníci 
porušujú nájomnú zmluvu. Komisia taktiež prerokovala zanedbávanie povinnej školskej 
dochádzky. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
I. prerokovalo 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
II. berie na vedomie 



 
  

správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
Za: 10 (Milan Cuna, Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
 
Rôzne 

Mgr. Žuchová sa opýtala na zber odpadu v záhradkárskej osade Ontário – Biele brehy a či 
podobná akcia je v pláne aj na jar. 
 
p. starosta odpovedal, že boli vyvezené dva kontajnery, jeden bol presunutý na vytriedenie, 
kde boli plasty a bioodpad. Finančne to stálo do 1000 €. Budúci rok sa kontajner pristaví 
podľa požiadavky záhradkárov. 
 
MUDr. Koyš uviedol, že čo sa týka osobnosti gen. Turanca, je to zaujímavé čítanie, historická 
osoba, rodák Sučian. Zaslúži si zmienku, bolo by vhodné podať vyváženú správu. 

 
Mgr. Žuchová uviedla, že čo sa týka plánovanej bytovky na ul. Osloboditeľov pri Kamzíku, 
susedné pozemky, bytovky s tým nesúhlasia. Opýtala sa, v akom je to štádiu. 
 
p. starosta odpovedal, že problém je s pozemkami a parkovaním. Je potrebné sa obrátiť na 
Spoločný stavebný úrad v Martine. Uviedol, že sa bude informovať, informácia bude podaná. 

 
Interpelácie 
Do interpelácií sa nikto neprihlásil. 
 
 
Záver 
p. starosta poďakoval prítomným poslancom za náročné zasadnutie so širokým programom. 
Jeho prerokovaním sa nastavili zásadné veci pre r. 2023. Poprial všetkým požehnané sviatky, 
všetko dobré do nového roka. Následne zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 

........................................ 
                                Viera Jašeková   
                                  zapisovateľka                                  
 
  …………….......................................            ................................................... 

                 Mgr. Lenka Žuchová       Milan Cuna 
                         overovateľ                  overovateľ 
                  

...........................................................  ...................................................
        Mgr. Eva Belicová               Martin Rybár 
           prednostka OcÚ    starosta obce 



 
  

Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany 

konaného dňa 13.12.2022 v sále Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 
 
 

 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 
1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.    Mgr. Eva Belicová    -   prednostka obecného úradu  
3.         Mgr. Radoslav Olašák  -   hlavný kontrolór obce 
 
 
P o s l a n c i :     
 
1. JUDr. Mgr. Peter Belica    
2. Milan Cuna      
3. Mgr. Veronika Ďaďová     
4. Martin Giert      
5. MUDr. Richard Koyš     
6. Mgr. Róbert Kováč     
7. Peter Krčula      
8. Ľubomír Kyselica    
9. Miroslav Mihálik     
10. Ing. Peter Pohl      
11. Mgr. Lenka Žuchová  
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
H o s t i a :   

 - viď prezenčná listina 


